

## Referat Styremøte #7 – 2023-2025

Dato: 11 mars 2024  
Sted: Granåsen/ Teams  
Tidspunkt: 18:00-20:30

			Innkalles	Til stede
Torbjørn Mæhlumsveen	(TM)	- leder	X	X
Gørill Gyllan	(GG)	- nestleder		
Knut Ståle Skogstad	(KSS)	- styremedlem	X	X
Tina Lihaug Selbæk	(TLS)	- styremedlem	X	X
Kari Hovin Kjølle	(KHK)	- styremedlem	X	X
Ketil Aagesen	(KA)	- leder AK	X	X
Narve Jostein Langmo	(NJL)	- leder HKK	X	
Ola Morten Græsli	(OMG)	- nestleder HKK		
Håkon Solvik	(HS)	- leder LK	X	X
Stig Gråberg	(SG)	- leder FK		
Arnhild Skaanes	(AS)	- varamedlem	X	X
Anders Myrland	(AM)	- administrasjon	X	X
Ingrid Narum	(IN)	- skiutvikler		

Nestleder Gørill Gyllan, leder FD, Stig Gråberg og skiutvikler Ingrid Narum hadde meldt i forkant at de ikke hadde anledning til å delta på styremøte. Styremedlem Kari Kjølle deltok i sak 7-9, 7-10, 7-11 og eventuelt.

### Saksliste:

#### Referatsaker

Sak 7 – 1 **Styremøte 6 2023-2025**

#### Orienteringssaker

- Sak 7 – 2 **Orientering fra grenkomiteene**
- Sak 7 – 3 **Handlingsplanen 2023-2025**
- Sak 7 – 4 **Rapportering fra skiutvikler**
- Sak 7 – 5 **Økonomi**
- Sak 7 – 6 **Ny skiutvikler STSK**

#### Diskusjons- og vedtakssaker

- Sak 7 – 7 **WC Fond Granåsen**
- Sak 7 – 8 **Arrangementsselskap Granåsen**
- Sak 7 – 9 **Skitinget 2024**
- Sak 7 – 10 **Big air Vassfjellet**
- Sak 7 – 11 **Flytting av AU-møte 4 2023-2025**

#### Eventuelt

## Referatsaker

### Sak 7 –1 Styremøte 6 2023-2025

Referat fra styremøte 6 2023-2025 ligger vedlagt møteinnkallingen.

*Styret godkjente referatet*

## Orienteringssaker

### Sak 7 – 2 Orientering fra grenkomiteene

**Alle**

Grenkomite lederne gir en kort oppdatering på status og planer for kommende sesong.

- Aktivitet
- Planlagte tiltak fra skikrets.
- Område eller sak som har høy prioritet i komiteene fremover

**Langrenn:** *Det er mye aktivitet på alle nivå. Sterke prestasjonen både på HL og Jr NM. Gode erfaringer og tilbakemeldinger på det ny oppstartede regionlaget for juniorer. Evalueringsprosess fra denne sesongen og planlegging av neste er satt i gang av teamet styringsgruppe.*

*Det har vært dialog mellom klubber i skikretsen og LK angående kostnadsnivået på fellesopplegget for NC/NM jr. Tiltak er gjort for å få ned kostnadene uten at det skal gå betydelig ut over tilbudet.*

*God flyt i seniorteamene som også er begynt å se mot neste sesong.*

*Det har dessverre vært en del utfordringer med vær og vind i tillegg til lav påmelding som har ført til at terminfestede kretsrenn har blitt utsatt og avlyst. Det er krevende å få terminlisten til å gå opp uten kolisjoner når det blir mange utsettelse*

**Alpint:** *Vellykket KM arrangert i Vassfjellet. Nå står HL og telenorlekene for tur for de aldersbestemte klassene, og BAMA for U12. Etter påske er det NM på Hafjell. Skikretsen har i tillegg utøver som er ute og kjører E-cup og forsøker å kvalifisere for EM.*

### Sak 7 – 3 Handlingsplanen 23-25

Oppdatering på status i handlingsplanen 23-25

- Aktivitet
- Arrangement
- Anlegg

Handlingsplan 2023-2025 Sør-Trøndelag skikrets ligger vedlagt møteinnkalling. Skiutvikler, grenkomiteledere og AU rapporterer på sine ansvarsområder.

*For rapportering på skiutviklers ansvarsområde vises det til sak 7-4 2023-2025.*

*Adm.sjef rapporterer for AU på at en ny VM-samling er under planlegging. Samlingen blir på Steinkjer 30.08-01.09 for aldersgruppen 13-16 år og er felles for de nordiske grenene.*

Sak 7 – 4 **Rapportering fra skiutvikler**

III

Skiutvikler sendte inn rapport for siste måned i forkant av styremøtet.

Rapportering til handlingsplan:

**Klubboppfølging og kompetansetiltak:**

- God aktivitet på kompetansetiltak og bistand på aktivitet/arrangement i klubbane også i februar og mars. Dei siste vekene har ein del klubbar hatt utfordring med skiaktivitet i eige anlegg pga. snømangel og føreforhold.

**Para:**

- Avslutning av sesong for parasamlingar med kveldssamling for langrenn i Granåsen 6. mars. Her var også NRK Trøndelag på besøk og fekk laga eit fint innslag på Midtnytt. Veldig godt samarbeid mellom Sør-Trøndelag og Nord-Trøndelag Skikrets, skiforbundet og Paraidrettssenteret i Trøndelag, og i tillegg ressursperson for paralangrenn i Byåsen IL Langrenn.
- Positivt møte med Freidig Alpin for å starte opp paratilbud i alpint der aktivitet vil komme i gang før sesongslutt (med grunnlag i interesse frå deltakarar på parasamling i Vassfjellet i februar). Godt samarbeid med Paraidrettssenteret for bistand i denne type prosess med klubb, og med støtte frå skiforbundet ved behov.

**Anleggsutvikling:**

- Oppfølging av anleggsbefaringar skileik-/rekrutteringsanlegg våren/høsten 2023 blir følgt opp med aktuelle klubbar etter påske og med bistand frå skiutvikler ut mai.
- 1-2 nye aktuelle anleggsbefaringar for skileik-/rekrutteringsanlegg våren 2024.

**Arrangementsutvikling:**

- Supplering til rapportering til styremøtet 13. februar «Gode tilbakemeldingar på bistand til klubbar for å få inn skileik- og crosselement i arrangement, i ordinær løype og/eller i område ved stadion.»
  - Det er også veldig gode tilbakemeldingar frå deltakarar, føresette og deltakarklubbar på denne type bistand og samarbeid med arrangørklubbar.
  - Gjennomførte/planlagte tiltak har vore bistand til arrangører av Barnas mini-VM, På vei mot VM2025-arrangement og Skisprell.



- Eitt eksempel frå mars: [VM-stemning på Utleira-crossen \(skiforbundet.no\)](https://www.skiforbundet.no)
- Bistand inn mot randoneemiljøet, i samarbeid med NSF Randonee, med å arrangere lokale og artige lågterskel konkurransar med klubbar gjennom vinteren. Konkurransane er opne for alle, både erfaren og dei som har lyst til å prøve, og med mulegheit til å låne lett konkurranseutstyr.
  - [Gråkallen Rando - en artig lokal konkurranse \(skiforbundet.no\)](https://www.skiforbundet.no)

*Styret tar orienteringen til etterretning.*

Sak 7 - 5 **Økonomi**

**AM**

Ferdigrevidert regnskap for 2023 ble ikke ferdig til styremøte, men foreløpige nøkkeltall for alle avdelingene ble gjennomgått i møtet.

Rapporter med detaljer for alle avdelingene ble ettersendt møteinnkalling. Ønsker grenledere eller styremedlemmer nærmere gjennomgang av avdelingsregnskap så avtaler de det med adm.sjef.

*Styret tar resultatrapportene til etterretning. Det er grenkomiteene og styringsgruppene til teamene som har ansvar for å utarbeide budsjett for sine avdelinger. Det skal settes opp budsjett etter samme oppsett og format som resultatrapportene. Adm.sjef bistår med budsjettarbeidet om ønskelig.*

Sak 7 - 6 **Ny skiutvikler**

**TM**

Prosess med å finne kandidater for stillingen skiutvikler Sør-Trøndelag skikrets er satt i gang. Mål om at ny skiutvikler kan starte 1 august 2024. Adm.sjef deltar i ansettelsesprosessen sammen med NSF.

Stillingen skulle vært utlyst i uke 10, men er forsinket til uke 11. Det vil være to uker søkefrist. Førstegangs intervju vil bli utført i uke 14.

Stillingen utlyses av NSF og ny skiutvikler vil bli ansatt i 100% stilling hos NSF.

Skiklubbutviklerprosjektet til NSF har i utgangspunktet bare en varighet til vår/sommer 2025. Skulle ikke prosjektet forlenges eller gjøres permanent så må STSK se på mulighetene for å igjen ansette skiutvikler i Sør-Trøndelag skikrets.

*Styret tar orienteringen til etterretning.*



**Norges  
Skiforbund**

Sør-Trøndelag  
Skikrets

## Diskusjons- og vedtakssaker

Sak 7 - 7 **WC Fond Granåsen**

**AM**

Oppfølging fra styremøte 6 2023-2025 sak 6-7.

**Vedtak sak 6 - 7:** *Skikretsstyret gikk igjennom punkt for punkt i forslaget for vedtekter. Det er enkelte paragrafer som styret mener man bør se nærmere på og muligens endre innholdet og/eller ordlyden i. For å vurdere dette nærmere er det behov for bistand av personer med juridisk kompetanse. Adm.sjef følger opp saken og tar kontakt med personer som kan bistå styret. Eventuelt forslag til endringer av vedtektene blir sendt ut til styret for høring før det blir sendt tilbake til eiergruppen.*

Vi har fått bistand og tips til endringer fra Dag Herrem. Dokument med forslag til ny tekst og vedtekter ligger vedlagt møteinnkallingen.

**Vedtak:** *Skikretsstyret godkjenner vedlagt revidert utkast til vedtekter for WC Fond Granåsen og utkastet kan sendes tilbake til arbeidsgruppen for WC fondet og eiergruppen i Ski VM 2025. Adm.sjef følger opp.*

Sak 7 - 8 **Arrangementsselskap Granåsen**

**AM/TLS**

Eiergruppen i Ski VM 2025 er omforent om at det beste alternativet nå er å reetablere Granåsen Aktivum. STS og NSF er står som eiere i GA (50/50%). Kommunen ønsker ikke å gå inn som deleier, men vil være en svært viktig samarbeidspart. Det er flere aksjonspunkt som det haster å komme i gang med. Så raskt årsregnskapet for GA er klart vil det bli kalt inn til generalforsamling.

Der skal opprettes et nytt styre til "nye" GA. Skikretsstyret må diskutere og ha forslag til hvem vi ønsker å ha inn i styre til GA, og ha dette klart til generalforsamlingen.

**Vedtak:** *Status og sannsynlig tidslinje for videre prosess ble presentert for styret av styremedlem Tina Lihaug Selbæk.*

*Styret diskuterte hvilken profil aktuelle styremedlemmer bør ha og aktuelle navn som passer inn i denne profilen. Skikretsstyret ønsker at et styre i "nye" GA bør ha kompetanse og erfaring fra planlegging og gjennomføring av ski VM 2025. Dette vil være en viktig del av det å sikre*

*arven etter Ski VM 2025. Generalforsamling i GA kan tidligst finne sted medio april.*

Sak 7 – 9 **Skitinget 2024**

**TM**

**Forberedelse av saker:**

Formell frist for innmelding av saker vi da være 8 mai, men skistyret oppfordrer til å sende inn saker fortløpende og gjerne innen 26 april, men seneste formelle frist vil være 8 mai.

**Delegater fra Sør-Trøndelag skikrets:**

Styret tar en kartlegging og foreløpig avklaring om hvem som kan representere STSK på skitinget 2024.

På forrige skiting i Molde 2022 hadde STSK 8 delegater. Hvis det ikke blir store endringer når tallene fra idrettsregistreringen pr 31.12.2023 er klare så ligger det an til at vi får samme antall delegater som forrige skiting. I henhold til kravet om kjønnsbalanse så må vi ha 4 menn og kvinner blant delegatene fra STSK.

Fra innkallingen:

” henhold til Norges Skiforbunds lov § 17-2 innkalles til Skiting på Scandic Havet Hotel i Bodø, lørdag 8. – søndag 9. juni 2024. Grenkomiteenes fagmøter og andre møter gjennomføres som vanlig i tilknytning til Skitinget og planlegges torsdag 6 – fredag 7. juni.

Representasjon og stemmerett på Skitinget er gitt av NSF's lov § 18. Foreløpig fordeling av representanter ligger vedlagt, basert på tall fra idrettsregistreringen pr. 31.12.2022. Endelig fordeling vil bli meddelt når tallene fra idrettsregistreringen pr. 31.12.2023 er klare.

Representasjonen fra hver krets består av rene kretsrepresentanter og representanter for idrettslagene i kretsen. For Skiforeningen regnes antall representanter etter samme system som for skikretsene. c

Representantene skal tilfredsstillere NSF's lov § 6 om valgbarhet, jfr. NIF's lov § 2-5, § 2-6 og § 2-7, og NSF's lov § 5 om kjønnsfordeling jfr. NIF's lov § 2-4.

Oppfordring om å sende forslag fortløpende og gjerne innen 26. april, men seneste formelle frist er 8. mai. Forslag sendes til Norges

Skiforbund v/ Ola Keul, Organisasjonssjef, på epost  
skitinget@skiforbundet.no

Medio april vil det gjennomføres elektronisk, bindende påmelding til Skitinget og fagmøtene. Sakliste med ting dokumenter blir gjort elektronisk tilgjengelig senest 22. mai.

Det vil bli gitt løpende informasjon om Skitinget på  
www.skiforbundet.no”

Norges skiforbund - representasjon på skitinget 2024 (Det er noen feil i tabellen, men det gjelder ikke STSK)

Foreløpig pr. 31.12.2022	Medlemmer 31.12.2022	Antall representanter		
		fra kretsene	fra idrettslagene	Sum
Agder og Rogaland	4 884	2	2	4
Akershus	11 790	2	4	6
Buskerud	7 557	2	3	5
Finnmark	2 837	2	1	3
Hedmark	6 797	2	4	6
Hordaland	4 132	2	2	4
Møre og Romsdal	5 319	2	2	4
Nordland	7 913	2	3	5
Nord-Trøndelag	4 449	2	2	4
Oppland	9 110	2	4	6
Oslo	12 344	2	5	7
Sogn og Fjordane	3 414	2	2	4
Sør-Trøndelag	17 075	2	6	8
Vestfold og Telemark	4 890	2	2	4
Troms	5 435	2	2	4
Østfold	1 835	2	1	3
Skiforeningen	3 778	2	2	4
Skistyret				14
<b>Sum</b>	<b>113 559</b>			<b>95</b>

#### Vedtak:

- **Saker vi jobber videre med til skitinget**
  - *Bruk av overskudd Ski-VM 2025: Saksgrunnlag med forslag til vedtak utarbeides av Torbjørn med bistand fra Anders.*



- *Mobile anlegg som forretningside for NSF: Saksgrunnlag og forslag til vedtak utarbeides av Kari med bistand fra Anders.*
- *Bærekraftig anleggsutvikling- opparbeide kompakte anlegg for allsidig bruk: Saksgrunnlag med forslag til vedtak utarbeides av Kari med bistand fra Anders.*

### ***Delegater fra Sør-Trøndelag skikrets***

*Under forutsetning at Sør-Trøndelag skikrets beholder 8 delegater etter at tallene fra idrettsregistreringen pr 31.12.2023 er klare så innstilles følgende personer som representanter fra Sør-Trøndelag skikrets:*

- *Torbjørn Mæhlumsveen*
- *Gørill Gyllan*
- *Kari Hovin Kjølle*
- *Arnhild Skaanes*
- *Narve Jostein Langmo*
- *Håkon Solvik*
- *Ketil Aagesen*
- *Gøril Holmvassdal*

Sak 7 – 10 **Big air Vassfjellet**

**AM**

Freeski komiteen ønsker et støttebrev fra styret i Sør-Trøndelag skikrets for etablering av big-air i Vassfjellet.

Sentral bakgrunn for saken er at et big-air anlegg lå inne i prosjektet Granåsen aktivitetspark, men ble i våren/sommer 2023 tatt ut av dette prosjektet. I det vedlagte dokumentet «Prosjekt Big Air Vassfjellet» er tidslinjen og nærmere i detaljer i prosjektet oppsummert. Som følge av at big-air ble tatt ut av Granåsen aktivitetspark er big air Vassfjellet nå på skikretsens prioriteringsliste for idrettsanlegg i Trondheim kommune.

Vedlagt møteinnkallingen ligger forslag til støttebrev og dokumentet "Prosjekt big-air Vassfjellet".

**Vedtak:** *Styret i Sør-Trøndelag skikrets støtter og oppfordrer sterkt til etablering av en big-air arena i Vassfjellet. Admi.sjef og*





**Norges  
Skiforbund**

Sør-Trøndelag  
Skikrets

*freeskikomiteen utarbeider et støttebrev til prosjektet som skikretsstyret stiller seg bak.*

Sak 7 - 11 **Flytting av AU-møte 4 2023-2025**

Oppsatt dato 16 april kolliderer med årsmøtet i Trøndersk skilau. S

**Vedtak:** *AU-møte 4 2023-2025 flyttes til torsdag 11 april 2024. Adm.sjef oppdaterer kalenderinnkallingen.*

**Eventuelt**

**1. Vårmøte Sør-Trøndelag skikrets 15 mai.**

*Skikretsstyret diskuterte hvilket tema man ønsker for fellesdelen på vårmøtet.*

**Vedtak:** *Styret ønsker et vårmøte etter samme modell som de siste gjennomføringene med to hovedtemaer for fellesdelen. Sted for møtet blir i Granåsen. Kostnadsreduserende tiltak for klubbene og Ski VM er temaer styret ønsker å gå for. Adm.sjef følger opp med bistand fra skiutvikler.*

**Referent Anders Myrland**